
For ca. 4 år siden holdte jeg op med at ryge alm.cigaretter. Jeg havde inden da, prøvet alle de andre 

midler der er for at holde op med alm. cigaretter, men intet ville få mig til at holde op med at ryge 

alm. cigaretter.  

Jeg har et stille siddende job, forhøjet blodtryk. Jeg er ikke så god til at få rørt mig og da jeg røg 

alm. cigaretter kunne jeg knap nok løbe 400-500m så skulle jeg puste ud og hostede fælt hver 

morgen... Min hoste holdt op næsten med det samme og mit blodtryk fik det meget bedre da jeg gik 

over til e-cigaretten og kan i dag uden besvær løbe 5-6 km. og min mad smager også anderledes, 

godt.... så det har virkelig været en godt for mig.  

Man kan kun tro at det må være et selskab som sælger rigtige cigaretter der har fået lavet et godt 

lobi arbejde, som gør det helt umuligt at være e-cigaret ryger og de forhandler der måtte være til 

bage vil helt sikkert lukke hurtigt, da det er helt uden i hampen med det priser for Godkendelses pris 

på 30.540 kr + 11.834 om året pr. produkt.Gad vide om det ikke bare er en ny skat. Regeringen er 

dobbelt moralske, hvis de gennemføre det skøre forslag. De vil gerne have der er en masse der 

holder op med at ryge og når der kommer et produkt som e-cigaretten, så skal der kradset skat ind 

på det. Med de mål som Tanke skal have, er det bare ikke muligt at dampe. 

Tanke som ikke er fuldstændigt lækagefri bliver ulovlige!!, det kan bare ikke lade sig gøre....  

Gad vide hvor mange der begynder at ryge alm. cigaretter igen??.... til glæde for tobaksindustrien 

og den danske regering.... De burde skamme sig... 
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